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ПРЕСКЛИПИНГ 

8 декември 2021 г., сряда 

www.actualno.com, 07.12.2021 г. 
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zdraveopazvaneto-news_1681365.html 

 

Проф. Сербезова: Трябват реформи в Министерството на здравеопазването 

 

Промяна в комуникационната стратегия, особено при въвеждането на нови мерки. 

Свобода на министъра на здравеопазването сам да подбере екипа си. Обединяване на 

обществото около консенсусни теми. Реформа в спешната помощ и лекарствената 

политика, това са нещата, които смята, че трябва да се направят в здравеопазването 

спряганата за министър проф. Асена Сербезова. 

Тя обаче нито потвърди, нито отрече дали ще е наследникът на Стойчо Кацаров в 

правителството на "Продължаваме промяната", "Демократична България", БСП и "Има 

такъв народ". От думите й пред ТВ1 се разбра, че "постовете са една отговорност и 

възможност да направим нещо добро". Асена Сербезова смята, че отговорността на 

бъдещия здравен министър ще е голяма и това e причината, поради която това е и най-

малко предпочитаното ведомство. 

Тя бе категорична, че първо трябва да бъде променена комуникационната стратегия на 

министерството, особено при въвеждането на нови мерки. Според нея след 

въвеждането на ограничения е необходимо да се дава и обратна връзка дали те дават 

резултат или не. 

По отношение на бързата медицинска помощ разказа от личен опит как при инсулта на 

баща й неотдавна чакали час и половина екип и след като 3 пъти й казали, че пътуват 

към адреса, "но това пътуване не го видяхме", отказали линейката. 

Даниел Лорер от ПП пък заяви, че никой не иска здравното министерство. Той се 

изказа ласкаво за проф. Сербезова, но не потвърди дали с нея са водени разговори за 

следващия кабинет. Не познавал проф. Сербезова лично, но изрази надежда "тя да е 

човекът, който може да спре тази нечувана смъртност у нас". Лорер потвърди, че 

здравното министерство ще бъде оглавено от ПП. 

 

www.segabg.com, 07.12.2021 г. 

https://www.segabg.com/hot/category-bulgaria/proektosustav-na-koalicionniya-kabinet 

 

Проектосъстав на коалиционния кабинет 

 

Източници на "Сега" от средите на преговарящите споделят следните имена, 

които коалиционните партньори обсъждат за състав на бъдещето правителство 

 

Министър председател:   

Кирил Петков, ПП 

Лидер на новосформирания политически проект „Продължаваме промяната“. Завършва 

гимназия в София, Университета на Британска Колумбия във Ванкувър и магистратура 

по бизнес администрация в Харвард. Един от основателите на Центъра за 

икономически стратегии и конкурентоспособност в Софийския университет. 

Вицепремиер и министър на околната среда и водите: 

Борислав Сандов, ДБ 
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Еколог, политик и народен представител. Член е на политическия съвет на обединение 

Демократична България. Съучредител е на партия „Зелено движение“ и неин 

съпредседател. 

Вицепремиер и министър на икономиката: 

Корнелия Нинова, БСП 

Лидер на БСП от 8 май 2016 г. Завършила е НГДЕК и право в СУ. През 1995 г. работи в 

Софийския градски съд като стажант-съдия, а в периода 1995 – 1996 г. е юрисконсулт 

на Столична община. Между 1997 и 2005 г. е изпълнителен директор на “Техноимпекс” 

и председател на съвета на директорите на “Техноимпортекспорт”. Член на БСП от 

2003 г. От септември 2005 г. до март 2007 г. Нинова е зам. министър на икономиката и 

енергетиката по външноикономическата политика. Министерството, което ще оглави 

Нинова, е ново - то е част от Министерство на икономиката. Първоначално то трябваше 

да се нарича Министерство на държавните предприятия.  

Вицепремиер и министър на финансите: 

Асен Василев, ПП 

Бизнесмен, предприемач и икономист. Заема поста министър на финансите в 

служебния кабинет на Стефан Янев от 12 май до 16 септември 2021 г. Преди това е 

министър на икономиката, енергетиката и туризма в служебното правителство на 

Марин Райков. 

Вицепремиер и министър на административната реформа: 

Калина Константинова, ПП 

Завършва икономика в Колеж "Бард" в Ню Йорк и магистърска степен по "Устойчиво 

развитие" в Лондонското училище по икономика и политически науки. Икономист. 

Работила е в частния, публичния и нестопанския сектор. Беше заместник министър на 

икономиката в служебното правителство. 

Министър на вътрешните работи: 

Бойко Рашков, ПП 

Юрист и университетски преподавател по право. Бил е директор на Националната 

следствена служба. Бил е зам.-министър на правосъдието от януари 2008 г. до май 2009 

г., а от 2013 г. до декември 2018 г. е председател на Национално бюро за контрол на 

специалните разузнавателни средства. От 12 май 2021 г. е служебен министър на 

вътрешните работи и заместник министър-председател 

Министър на образованието: 

Николай Денков, ПП  

Физикохимик и университетски преподавател, професор в Софийския университет, 

доктор на химическите науки. От 27 януари до 4 май 2017 г. е министър на 

образованието и науката в служебното правителство на Огнян Герджиков. Служебен 

министър на образованието от 12 май 2021 г. 

Министър на иновациите и растежа: 

Даниел Лорер, ПП 

Бизнесмен, инвеститор и политик от ПП. Беше съветник в кабинета на министъра на 

икономиката Кирил Петков и председател на Комисията по прозрачност към 

министерството на икономиката. Живял е в Тел Авив, Брюксел, Цюрих и Барселона. 

Участвал е в младежкото движение на социалистическата партия в Израел. Член е на 

УС на “Шалом”. 

Министър на правосъдието: 

Надежда Йорданова, ДБ 

Юрист. Зам.-председател на парламентарната група на “Демократична България” в 45-

ото и 46-ото НС. Била е началник на политическия кабинет на Христо Иванов в 

Министерство на правосъдието (2014 – 2015 г.). Омъжена е и има един син. 
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Министър на регионалното развитие и благоустройството: 

Гроздан Караджов, ИТН 

Бивш председател на ФНСД, през 1997 г. става главен секретар на Комитета по пощи и 

далекосъобщения. Беше главен секретар на министерството на транспорта по времето 

на Иван Костов и представител на държавата в управлението на БТК. Ексдепутат от 

Реформаторския блок. Беше номинация на ИТН за министър в 46-ото НС. 

Министър на транспорта: 

Николай Събев, ПП 

Мажоритарен собственик в куриерската компания "Еконт Експрес". Роден е през 1960 

г. в Русе. Завършил е Висшето военноморско училище със специалност "Експлоатация 

и управление на флота и пристанището" и УНСС със специалност "Икономика и 

управление на транспорта". С бизнес се занимава от 1993 г., а преди това е заемал поста 

търговски директор в държавното предприятие "Параходство Българско речно 

плаване". 

Министър на външните работи: 

Димитър Гърдев, ИТН 

Международен секретар на ПП "ИТН”. Бил е съветник в европарламента. Работил е 

известно време в посолството ни в Никозия. Преди да се занимава с външна политика е 

бил мениджър "Бизнес риск", старши вътрешен одитор, във "Виваком" АД. 

Министерство на електронното управление: 

Божидар Божанов, ДБ 

ИТ експерт и предприемач, oсновател на компания за информационна сигурност. Има 

опит в изграждането на електронното управление, като в ролята на експерт е участвал в 

подготовката на редица законови изменения и стратегически документи. Член е на 

изпълнителния съвет на “Да, България!”. Завършил Голдсмит колидж, част от 

Лондонския университет. 

Министър на младежта и спорта: 

Радостин Василев, ИТН 

Адвокат. Има дългогодишен опит в областта на гражданското, облигационното, 

търговското, трудовото право и изпълнителното производство. През последните 13 

години е един от малкото специалисти в България, които се занимават с международно 

спортно право. Депутат от ИТН. 

Министър на здравеопазването: 

Асена Сербезова, ПП 

Професор. Председател на Българския фармацевтичен съюз от февруари 2020 г. 

Завършва фармация в Медицински университет – София през 1996 г. Преди да 

оглави Българския фармацевтичен съюз проф. Сербезова е изпълнителен 

директор на Изпълнителната агенция по лекарствата (ИАЛ) в продължение на 4 

години. Преподава във Факултета по обществено здраве на Медицинския 

университет – София. 

Министър на отбраната: 

Стефан Янев, ПП 

Служебен министър-председател от 12 май 2021 г., офицер, бригаден генерал, 

служебен вицепремиер и служебен министър на отбраната през 2017 г. Бивш началник 

на Националния военен университет „Васил Левски“. Беше и секретар по сигурност и 

отбрана на президента Румен Радев. 

Министър на културата: 

Тодор Мечкарски, ПП 

Преподавател в катедра „Сценична реч“ на НАТФИЗ „Кръстьо Сарафов“ от 2011 г. 

Завършва „Актьорско майсторство за драматичен театър“ в класа на проф. Красимир 
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Спасов, магистър е по „Мениджмънт в сценичните изкуства“(НАТФИЗ) и 

„Логопедия“(СУ) и защитава докторат в специалността „Театрознание и театрално 

изкуство“(НАТФИЗ). 

Министър на енергетиката: 

Александър Николов, ИТН 

До средата на август Николов бе заместник-министър на енергетиката - тогава бе 

освободен от премира Стефан Янев. Николов бе посочен да оглави енергетиката във 

втория несбъднал се кабинет на "Има такъв народ". Притежава дълъг мениджърски 

опит в сферата на телекомуникациите, финансите, инвестициите и капиталовите 

пазари. Бил е изпълнителен директор на фонд за рисков капитал, управлявал е 

стратегически проекти, развиващи иновативни финансови технологии. Магистър по 

финанси от УНСС. 

БСП ще определи по-късно на пленум кои представители на партията ще заемат 

последните три вакантни министерски поста - в социалното министерство, в 

Министерството на земеделието и в Министерството на туризма. За социален министър 

се спряга зам.-председателят на БСП Ирена Анастасова. Друг член на ръководството на 

БСП, Христо Проданов, секретар на Изпълнителното бюро,  вероятно ще оглави 

туризма. Секретарят на Изпълнителното бюро на партията - Стефан Бурджев, може да 

стане министър на земеделието 

 

www.news.bg, 07.12.2021 г. 

https://news.bg/health/lekarstva-za-nedonoseni-detsa-izchezvat-ot-aptekite-izpolzvat-gi-

za-lechenie-na-covid-19.html 

 

Лекарства за недоносени деца изчезват от аптеките - използват ги за лечение на 

COVID-19 

 

Фондация "Нашите недоносени деца" алармира за дефицит на жизненоважни 

медикаменти за недоносените деца. 

В отворено писмо до Министерството на здравеопазването и Изпълнителната агенция 

по лекарствата тя съобщава за продължителната и задълбочаваща се липса на два 

медикамента, от жизнена необходимост за лечението на тежки възпаления на 

дихателните пътища при недоносени бебета и деца със специфични здравни нужди. 

Става дума за Вентолин (бронходилататор) и Пулмикорт (кортикостероид). Тяхната 

наличност, включително и резерв, са изчерпани в аптечните мрежи в по-голямата част 

от страната. 

Фондацията е била сигнализирана многократно за това през последните месеци от 

родители на недоносени бебета и малки деца със специфични здравни нужди, които се 

намират в завишен риск от развитие на тежки възпаления на долните дихателни 

пътища. 

Като притеснителна тенденция в писмото се посочва масовото прилагане на 

препаратите при лечението на коронавирус. Според Фондацията е изключително 

тревожно, че Вентолин не фигурира в Международните насоки за лечение на COVID-

19, доколкото инфекцията не се асоциира с бронхоспазми и няма препоръка за неговото 

прилагане в случаи на инфекцията. 

Фондация "Нашите недоносени деца" акцентира върху необходимостта от планиране 

на бъдещи заявки за доставка на медикаментите предвид нуждите на пациентите с 

хронични респираторни проблеми, както и регистрираните случаи на лица, които 

попадат в рискова група на развитие на тежки инфекции на долните дихателни пътища. 

Изтъква се и нуждата от засилване на контрола върху достъпа до посочените 

http://www.news.bg/
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Page | 5 

5 

медикаменти чрез съблюдаване на продажбата им единствено срещу представянето на 

валидна рецепта. 

Фондацията за пореден път подчертава и необходимостта от създаване на регистър на 

недоносените деца и новородени с влошено здравословно състояние, информацията от 

който би била от водеща подкрепа за планиране на доставките на необходимите 

медикаменти. 

 

www.bnt.bg, 07.12.2021г. 

https://bntnews.bg/news/obedinyavat-pediatriyata-i-bolnica-lozenec-obobshtenie-

1177862news.html 

 

Обединяват Педиатрията и болница "Лозенец" (обобщение) 

 

Единствената детска болница у нас ще се слее с университетска болница "Лозенец". 

Решението е на служебния здравен министър, а мотивът му е децата да се лекуват в по-

добри условия, докато бъде изградена нова детска болница. Кацаров съобщи, че 

строежът в двора на "Александровска" няма да се довършва. С вече осигуреното 

финансиране ще бъде построена нова сграда в двора на болница "Лозенец". 

Заради решението за сливане с педиатрията, медиците от бившата правителствена 

болница протестираха. 

Проектът за изграждане на нова детска болница, одобрен от кабинета "Борисов 3" не 

може да бъде изпълнен, твърди служебният здравен министър. 

"Сградата, която е трябвало да бъде обект на ремонт и реконструкция не съществува в 

устройствения план от 2011 година. Той практически не може да бъде реализиран", 

заяви д-р Стойчо Кацаров, служебен министър на здравеопазването. 

Кацаров обсъдил възможностите за изграждане на нова детска болница с всички 

заинтересовани страни. 

Предвидените за изграждането на детска болница 100 милиона лева ще бъдат 

прехвърлени на съществуващата педиатрия. Така според Кацаров тя ще се превърне в 

инвеститор и ще отговаря за проекта и изпълнението му. Новата детска болница ще 

бъде готова след минимум 5 години. 

"Тъй като децата в момента се лекуват в много лоши условия най-правилно е да 

реорганизираме правителствена болница", каза д-р Стойчо Кацаров. 

Медиците от болница "Лозенец" са против сливането с педиатрията. 

"Нямаме нищо против да имаме детска болница, но не да се съсипе тази сграда", 

посочи доц. Йорданка Кузманова, педиатър в УМБАЛ "Лозенец". 

"Всички клиники не са толкова големи, че да могат да отделят ресурс, че да се настанят 

вътре и деца", посочи доц. Дорина Асенова, декан на медицинския факултет на СУ "Св. 

Климент Охридски". 

Здравният министър твърди, че "Лозенец" може да поеме всички пациенти на 

педиатрията и да продължи да лекува възрастни пациенти. 

"Ние трябва да мобилизираме държания си ресурс с проектирането, с разчетите, с 

накирането на хората, които да работят в тази болница. А не да се унищожава 

университетската болница на Софийския университет", обяви доц. Радосвет Горнев - 

директор на УМБАЛ "Лозенец". 

"Никога не е бил поставян въпросът да се прекратява университетския характер на 

новата болница", отговори д-р Стойчо Кацаров. 

От болницата се опасяват, че заради сливането има опасност да не могат да правят 

повече трансплантации. 

http://www.bnt.bg/
https://bntnews.bg/news/obedinyavat-pediatriyata-i-bolnica-lozenec-obobshtenie-1177862news.html
https://bntnews.bg/news/obedinyavat-pediatriyata-i-bolnica-lozenec-obobshtenie-1177862news.html
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"Ще намали наполовина най-малкото капацитета на болницата, на лекарите които 

работят. Няма да има персонал достатъчно", изрази своите опасения д-р Огнян 

Шаламанов, координатор по трансплантации, УМБАЛ "Лозенец". 

"Ние държим тя да продължи да се развива като такъв център и да извършва 

трансплантации на деца", допълни здравният министър д-р Стойчо Кацаров. 

Сливането на двете болници ще отнеме най-малко половин година, каза още д-р 

Кацаров. 

 

www.btv.bg, 07.12.2021г. 

https://btvnovinite.bg/bulgaria/protest-v-bjalo-za-i-protiv-slivaneto-na-lozenec-i-

detskata-bolnica.html 

 

Протест в бяло: „За“ и „против“ сливането на „Лозенец“ и детската болница 

 

Според здравния министър болница „Лозенец“ няма да престане да бъде 

университетска и дейността ѝ няма да пострада 

 

Лекари от столичната болница „Лозенец“ излязоха на протест. Причина – идеята 

болницата да приюти и пациентите на педиатрията, докато бъде построена Национална 

детска болница. 

Лечебното заведение разполага с малко над 180 легла, по думите на здравния министър 

Стойчо Кацаров. Затова според него няма да е пречка в нея временно да се премести 

детската болница в София, която разполага с малко над 100 места. 

Според лекарите – няма как това да се случи и едновременно дейността на болницата 

да не пострада. Затова днес те излязоха на демонстрация, притеснени и от факта, че тук 

се обучават студенти и се извършват трансплантации. 

Преди 5 години Николай Стоилов претърпява трансплантация в болница „Лозенец“. 

Оттогава посещава лечебното заведение през няколко месеца за преглед. Притеснява се 

от евентуални промени: „Ако стане това, трябва да търся всеки един доктор. За черния 

дроб да ги търся на едно място, за бъбрека - на друго“. 

Според работещите в лечебното заведение няма как „Лозенец“ да приеме всички 

пациенти на специализираната детска болница без собствената им дейност да пострада. 

„Ние трябва да мобилизираме държавния си ресурс към това да се направи истинска 

детска болница, с проектирането, а не да се унищожава университетската болница на 

Софийския университет“, коментира директорът на болницата Радосвет Горнев. 

Според здравния министър болница „Лозенец“ няма да престане да бъде 

университетска и дейността ѝ няма да пострада. По думите му тя е подходяща за 

национална педиатрия заради площта си: „Тя се намира в самия Южен парк. Едва ли 

човек може да си представи по-хубаво място за болни деца, които могат да си почиват в 

парка“. 

Представители на граждански инициативи и педиатри се съгласиха с идеята. До 

предложението болница „Лозенец“ да се превърне в Национална педиатрия се стигна, 

след като се оказа, че предвиденият за детска болница строеж в двора на 

Александровска няма как да бъде изпълнен. 

 

www.bnt.bg, 07.12.2021г. 

https://bntnews.bg/news/do-kraya-na-dekemvri-shte-pristignat-40-000-kovid-vaksini-za-

deca-1177883news.html 

 

До края на декември ще пристигнат 40 000 ковид ваксини за деца 

http://www.btv.bg/
https://btvnovinite.bg/bulgaria/protest-v-bjalo-za-i-protiv-slivaneto-na-lozenec-i-detskata-bolnica.html
https://btvnovinite.bg/bulgaria/protest-v-bjalo-za-i-protiv-slivaneto-na-lozenec-i-detskata-bolnica.html
http://www.bnt.bg/
https://bntnews.bg/news/do-kraya-na-dekemvri-shte-pristignat-40-000-kovid-vaksini-za-deca-1177883news.html
https://bntnews.bg/news/do-kraya-na-dekemvri-shte-pristignat-40-000-kovid-vaksini-za-deca-1177883news.html
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До края на декември в страната ще пристигнат около 40 хиляди ваксини за деца, 

съобщиха от здравното министерство. 

Стойчо Кацаров заяви, че към момента не се предвижда въвеждането на нови 

противоепидемични мерки в страната. 

Изследването за COVID-19 на всички ученици в страната през следващата седмица е 

осигурено. В момента са налични общо 746 480 теста, които ще са достатъчни поне до 

17-и декември. 

От Министерството на здравеопазването съобщават още, че над 66% от всички ученици 

в прогимназиалния етап са се върнали в клас днес. 

 

www.btv.bg, 07.12.2021г. 

https://btvnovinite.bg/bulgaria/merkite-v-ns-zasega-othvarliha-idejata-za-zelen-

sertifikat-za-vhod.html 

 

Мерките в НС: Засега отхвърлиха идеята за зелен сертификат за вход (ОБЗОР) 

 

Темата за здравния документ е била повдигната на първия за този парламент 

председателски съвет от ГЕРБ-СДС 

 

Засега депутатите ще влизат в сградата на парламента без зелен сертификат. Това стана 

ясно след първото заседание на председателския съвет на 47-ия парламент. 

От „Продължаваме промяната“ са на мнение, че решението за зелен сертификат не 

трябва да се взима на първата среща на ръководствата на парламентарните групи. 

Депутатите от най-голямата група подчертаха, че са за ваксинацията 

„Позицията за зеления сертификат трябва да бъде изчиствана допълнително, събираме 

мнения, от различни институции“, каза Андрей Гюров, председател на ПГ на 

„Продължаваме промяната“. 

Темата за здравния документ е била повдигната на първия за този парламент 

председателски съвет от ГЕРБ-СДС. Настояват и за бързо създаване на комисии, за да 

не се бави бюджета. 

 „Ние изразихме нашето становище със заповедта, която действа от 2020 година, но 

голяма част от колегите са против да има своеобразен зелен сертификат и се нарушава 

техните права“, коментира Десислава Атанасова, председател на ПГ на ГЕРБ-СДС. 

ДПС не са обсъждали конкретно темата в парламентарната група. 

 „Моето лично мнение е, че аз съм се ваксинирала с три дози и призовавам всички да се 

ваксинират“, каза Мукаддес Налбант, зам.-председател на НС и депутат от ДПС. 

БСП пък са настояли, че по-важно е да се реши да не скача цената на тока от 1 януари, а 

депутатите да имат свободен достъп до парламента. 

 „Бяхме против, имаме си аргументи - това би затруднило работата на народните 

представители. Разбира се, трябва да спазваме всичко като мерки от заповедта на 

здравния министър“, коментира Корнелия Нинова. 

От „Демократична България“ бяха лаконични: „Срещата беше изцяло координационна, 

обсъждаха се оперативни теми“, заяви Христо Иванов. 

От „Има такъв народ“ са били против такъв достъп, а „Възраждане“ са срещу всички 

COVID мерки. 

 „Вие знаете какво е нашето отношение към заления сертификат. Той е противозаконен 

и антиконституционен и настояваме той да не бъде въвеждан в сградата на Народното 

събрание“, заяви Петър Петров от „Възраждане“. 

http://www.btv.bg/
https://btvnovinite.bg/bulgaria/merkite-v-ns-zasega-othvarliha-idejata-za-zelen-sertifikat-za-vhod.html
https://btvnovinite.bg/bulgaria/merkite-v-ns-zasega-othvarliha-idejata-za-zelen-sertifikat-za-vhod.html
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Тази сряда първото редовно заседание на парламента започва с изслушване на 

служебния министър на културата по казуса с вестник „Труд“. 

 

www.zdrave.net, 07.12.2021 г. 

https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8//

n20287 

 

Доц. д-р Яна Бочева е избрана за бъдещ председател на Българското дружество по 

клинична лаборатория 

 

Ръководителят на новосъздадената Катедра по клинична лаборатория в Медицински 

университет – Варна и началник на Клинична лаборатория в УМБАЛ „Св. Марина“ – 

Варна доц. д-р Яна Бочева бе избрана за бъдещ председател на Българското дружество 

по клинична лаборатория на заседание на общото събрание през септември тази 

година, съобщиха от университета. Доц. Бочева ще встъпи в длъжност през септември 

2023 г. Според устава на дружеството мандатът е двугодишен и до встъпването си в 

длъжност избраният председател изпълнява функциите на секретар на дружеството. 

Изборът на доц. Бочева е поредно признание за варненската клинична лаборатория и е 

доказателство както за високата научна продукция, така и за националната и 

международната активност на катедрата в МУ-Варна при проследяване на тенденциите, 

новостите и политиката, по която ще се движи съвременната клинична лаборатория, 

отбелязват от ВУЗ-а. 

През 2018 г. доц. Бочева бе избрана за национален представител на България в 

международната федерация по клинична химия и лабораторна медицина (IFCC). Тогава 

тя е ръководител на УНС по клинична лаборатория  в катедрата по Обща медицина и 

клинична лаборатория в МУ-Варна. 

Българското дружество по клинична лаборатория е създадено преди 60 години и 

обединява лекари, химици, биолози, фармацевти и медицински лаборанти, които 

работят и имат научен интерес в областта на клиничната лаборатория. 
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